



# 區大為

## OU DA WEI

區大為，1947年生於廣州，少年時隨吳子復學習藝術，精通詩、書、畫、印。曾獲市政局藝術獎(書法)(1989)及(篆刻)(1998)等。1998年更獲香港藝術發展局頒發香港視覺藝術發展獎。

區大為早期的書法以稚拙有趣見稱，近年的草書氣韻生動；山水畫著重筆墨的表現；而篆刻刀法厚實樸拙，自成一家。

Born in Guangzhou in 1947, Ou Da-wei was a student of Wu Zifu at a young age. Well-versed in poetry, Chinese calligraphy, landscape painting and seal carving, he received the Urban Council Fine Arts Award – Calligraphy (1989) and Seal Carving (1998), etc. He was also awarded the Hong Kong Arts Development Council Award for Artistic Development in 1998.

Ou's early calligraphic works are characterised by a natural naiveté, his free-flowing, vivid cursive script catching the eye of his audience in recent years. His landscape ink wash paintings emphasize expressive brushwork, while his signature seal carving is marked by its maturity and simplicity.